
Referat bestyrelsesmøde for Riberhus Privatskole
Mødet holdes i mødelokalet

mandag d. 2. december 2024 kl. 18.00-20.00

Punkt Formål Indhold Ansvarlig
1. Valg af

mødeleder
Karsten Høy

2. Fremmødte: Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de
Place, Jannie Aarhus, Jannie
Frandsen, Gitte Petersen, Malene
Vestermark, Anders Hostrup,
May-Britt A Andersen, Thomas
Okdahl, Jakob Nielsen, Berit Rogarth
Lassen, Janne Puggaard, Gitte Quitzau

Afbud: Anders Hostrup
Indbudt til punkt 8 repræsentant fra
EDC Erhverv

Janne
Puggaard

3. Godkendelse
af referat

Det seneste referat godkendes og
underskrives (oktober)

Referatet godkendt

Karsten Høy

4. Skolens
økonomi

At videregive vigtig
information

Gennemgang af status på økonomien:
Årsregnskabet for 2024 ser stadig godt
ud. BDO kommer på skolen d. 12/12
til løbende revision.

Janne
Puggaard

5. Nyt fra
skoleledelsen

At videregive vigtig
information fra
skolelederen.

● Elevtal: 312
● Antal børn i SFO: 115

● Endnu en elev har forladt 10.kl, så
nu er der 9 elever

● En ny elev i 1.b, 6.b, 8.kl, 1 elev
til 1.a starter til januar

● Er igen OBS på 8.kl – har taget
det meste af min tid i dag

● Vi har købt køleskabe til klasserne
efter ønske via elevrådet

● Elevrådet deltager på næste
skolebestyrelsesmøde

● Nyt fra UVM:
Nye tal viser, at der blandt elever
med ordblindhed i 9. klasse er 80
procent, der gennemfører de
obligatoriske prøver til skoleåret
2023/2024. Til sammenligning lå
tallet for skoleåret 2009/2010 på
43 procent. Så den øgede indsats
for ordblinde børn og unge
hjælper!

● Jeg har fået en henvendelse fra
Danny, der står for Royal Run i

Gitte Quitzau
Janne
Puggaard
Berit Rogarth
Lassen
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Ribe. Jeg har sagt ja til deltagelse
i løbearrangement for hele skolen
fredag d. 4. april. Mere
information følger.

● Vores elever, der er født i 2009, er
udvalgt til at repræsentere
friskoler og private grundskoler i
Region Syddanmark i Danmarks
PISA 2025. PISA (Programme
for International Student
Assessment) er meget mere end
en faglig test: Vi kommer til at
bidrage med værdifuld viden om
emner som ligestilling,
elevmotivation, analytiske evner,
og vores arbejde med
undervisning. Selve testen
varetages af en testadministrator
fra Danmarks Statistik, der
kommer ud på skolen. PISA
gennemføres for Børne- og
Undervisningsministeriet og
bidrager til den politiske
udvikling på grundskoleområdet.
Undersøgelsen består af to timers
test (læseforståelse, matematik,
naturvidenskab og
engelskkompetencer) og 35
minutters spørgeskema til
eleverne og et spørgeskema til
skolen. Testen gennemføres i
perioden 3. marts til og med 27.
april 2025 blandt elever, der er
født i 2009.
● Elevrådsformand +

næstformand var på besøg til
lærerrådsmøde med input og
ønsker. I første omgang ser
Janne Puggaard nærmere på
det – efter behov tager vi det i
ledelsen.

● Rengøringsassistent skal
sættes 12 timer ned i tid – vi
søger afløser.

● Sygemelding på kontoret giver
nye og ekstra opgaver til os andre

● Tilsyn var på besøg torsdag d.
28.11. Denne gang var hendes
mål at kigge lidt på første klasse
og kernefag i øvrigt, så hun
besøgte 1. B dansk, 1.A
matematik, 4. A engelsk , 5. B
engelsk
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● Uge 2 kommer en 9.klasses elev i
praktik, hun skal med i 0.kl, 1.a,
4.a, 4.b, 5.a, 6.a, valgfag &
linjefag

● Kommunen er i gang med at lave
krydsning af Skyttevej, så vi kan
måske snart lave skolepatrulje

6. Nyt fra
formanden

At videregive vigtig
information fra
formanden.

● Intet nyt Karsten Høy

7. Lønpolitik At få opdateret
lønpolitikken

● Jakob Pugflod Nielsen
gennemgår lærernes løn på
Riberhus Privatskole
sammenlignet med lærernes løn i
Esbjerg kommune

● Formanden stiller spørgsmål, om
vi vil sammenligne os med andre
private skoler eller de
kommunale skoler.

● Formanden gennemgår
lønstatistikken for de frie
grundskoler.

● Kort drøftelse af lønpolitik.
● Punktet sættes på igen til næste

møde, og bestyrelsen drøfter
punktet videre internt

Gitte
Quitzau/Karste
n Høy

8. Grunden
Sportsvej

Status salg af grunden
på Sportsvej

Gennemgang af processen vi har
været igennem frem til nu, og hvad
der sker frem til et evt. salg.
● repræsentant fra EDC Erhverv

gennemgår det videre salg af
grunden.

● Der er blevet lavet en dronefilm
af grunden, og al materialet er
gjort klar

● Anbefalingen er, at mindsteprisen
sættes til 1,5 mio

● Det er blevet understreget fra
Danmarks Private Skoler og
BDO's side, at det er vigtigt, at vi
økonomisk får mest muligt for
grunden, da vi forvalter statens
penge.

Karsten Høy

9. Nyt fra ansatte At bestyrelsen
orienteres om, hvordan
de ansatte oplever
hverdagen på skolen

● Lønpolitikken fylder for lærerne.
Lærerene er glade for at have en
periode, der ikke er opbrudt af
rejser mm, så der er kontinuitet i
undervisningen.

● Pædagogerne har henvendt sig til
TR angående nogle
feriespørgsmål. De er blevet
sendt videre til BUPL, da TR kun
må rådgive medlemmer af FSL.

Jakob Nielsen
Gitte Quitzau
Berit Rogarth
Lassen
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● Lærerne er glade for, at
pædagogerne er blevet en del af
pauserne i personalerummet.

● Der er gang i julerierne i SFO

10. Nyt fra
Støtteforening
en

● Fint banko-arrangement Jannie
Frandsen

11. Evt. ● Oplæg til personalet fra Psykinfo
vedr. børn med ADHD var fint

Punkter til kommende møde:
● eventuelt lønpolitik igen
● Timefordelingsplan
● besøg af for + næstformand fra

elevrådet

Alle

12. Bestyrelsen/
bestyrelse
internt

Karsten Høy

Tak for et godt møde.
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